



Sektionsmöte Strands IF friidrott 2020-04-28

1. Mötets öppnande

Ordförande hälsar alla välkomna till mötet och förklarar det öppnat.

2. Närvarande

Närvarande: Johanna Bolin, Anders Silén, Lina Quick, Mikael Ohlsson, Maria Lindelöf, Lars Renström

Frånvarande: Sandra Stark

3. Val av sekreterare för mötet

Lars Renström väljs till sekreterare för detta möte.

4. Godkännande av dagordning

Föreslagen dagordning godkänns.

5. Genomgång av tidigare protokoll

- Avtal elitsatsning håller på att tas fram för elitaktiva av Anders och Johanna. Avtal för elittränare är däremot klart och påskrivet av aktuella tränare.
- Arbetsgrupper – Arbetet med grupperna pågår (ska vi ha en stående punkt för detta arbete?)
- Friidrottsskolan planeras att köras. Sandra Stark ska ta upp frågan i lågstadiegruppen för att se hur vi kan driva den via ledare och föräldrar i den gruppen. Ungdomarna brukar vara ledare.
- Tävlingar i år. Guldjakterna under försommaren är inställda, men den som ligger senare och Strands ungdomsspel hoppas vi kunna genomföra. Tävlingskommittén behöver förnyas då endast Kenneth Nyberg finns kvar i den gruppen. Funktionärslistor och funktionärsutbildning ska upprättas/genomföras.
- Kickoff inför utomhussäsongen ska aktivitetsgruppen planera.
- Flytt från Holma till Glysis var tänkt att genomföras helgen 2-3 maj. Städning kör vi till hösten.
- Medlemsavgifter ska betalas av alla oavsett roll i föreningen. Om det inom familjen är fler än två som är medlem i föreningen så kan medlemskapet omvandlas till familjemedlemskap. Johanna Bolin förtydligar att medlemsavgiften inte går till friidrottssektionen och att avgiften därför inte täcker några kostnader. Försäkring ingår i medlemskapet.
- Ersättning till ungdomstränare ska betalas ut vid varje terminsavslutning. Ungdomsledarna lämnar då in sina gjorda timmar till huvudtränarna i respektive grupp, så görs en utbetalning efter det. Sandra visar hur Hudikgympan registrerar "arbetade timmar" och vid mötet beslutas att friidrotten använder en liknande mall att registrera ungdomstränarnas arbetade timmar. Sandra ser till att skapa ett liknande system/blankett för friidrotten. Det beslutas att ungdomstränarna får 50 kr/gång. Anders

samlar in och ser till att betala ut till ungdomarna. Anders Silén ser till att ungdomstränarna får ersättning via Swish.

- Status på Gylis. Sandra och Anders ska göra en inventering.

6. Ekonomi

Kassör Anders Silén berättar om det ekonomiska läget. Föreningen sparar centralt pengar så gott det går med tanke på läget med uteblivna intäkter. För sektionen är det i huvudsak Blodomloppet som vi är beroende av för att ekonomin ska gå ihop. Från styrelsemötet centralt rapporteras också om att man vill göra en översyn av mailsystem, hemsidan (tillsammans med Laget.se) och diskuterar en eventuell flytt av kansliet till Aktivitetsfabriken även om inget är beslutat. Riksidrottsförbundet kommer också att få ta emot en ansökan från Blodomloppet centralt för uteblivna intäkter varav en del skulle kunna komma vår förening till del.

Stipendier kommer också att sökas från lokala fonder till exempelvis en långmatta till Forsa samt pengar till en ledarhelg under hösten för att rekrytera nya samt behålla och uppmuntra befintliga ledare. Bidrag från Hudiksvalls Sparbank kan också ansökas om senast 31 maj vilket vi kan fundera vidare på till nästa styrelsemöte.

7. Blodomloppet

Blodomloppet är flyttat till onsdag 9:e september. Det är idag endast 36 st anmälda. Om restriktionen för 500 stycken deltagare ligger kvar så är plan B att man delar upp de anmälda som får springa på olika lokala slingor, exempelvis Forsa, Näsvisen, Iggesund etc.

8. Mötesfrågor

8.1 Avtal elitsatsning

Avtal elitsatsning för aktiva håller på att tas fram av Anders och Johanna men är inte helt klart än. Anders tittar vidare på hur man formulerar kontrakt till de eftergymnasiala ungdomar som vill elitsatsa.

8.2 Arbetsgrupper

Vi försöker ha detta som stående punkt framöver.

* Tävlingskommittén: Behöver rekrytera två deltagare till. Johanna kollar med Johan Frank om han kan tänka sig ställa upp och Mikael Ohlsson kan också tänka sig att ingå i gruppen.

8.3 Friidrottsskolan, fortsatt planering

Svenska friidrottsförbundet har tagit fram ett planeringsstöd.

<https://www.friidrott.se/docs/Rekommendationer%20f%C3%B6r%20friidrottsskolor%202020.pdf>

Webinarium i ämnet kommer även att sändas via friidrott.se imorgon men kan även ses i efterhand. Friidrottsskolan är planerad att hållas under vecka 25.

8.4 Tävlingar i år? Funktionärslistor? Funktionärsutbildning?

Årets tävlingar är bestämda: Strands Ungdomsspel 22/8 samt en Guldjakt den 12/9. Tävlingskommittén behöver tillsättas men det kanske ordnas inom kort, se ovan.

”Veckans grenar” är ett koncept som friidrott.se tagit fram där man med minskad administration kan anordna mindre lokala tävlingar, allt för att man ska kunna ordna tävlingar så enkelt som möjligt. Tränarna informeras om detta via Johanna och kan kanske vara drivande i att få till en eller ett par lokala tävlingar. Vi får sedan hjälpas åt med att ”bemanna” funktionärsplatserna

Just nu är det också tävlingsstopp för alla över 18 år. Mer information finns alltid aktuell och löpande på friidrott.se.

8.5 Kickoff inför utomhussäsongen

Gemensam kickoff är inte aktuellt i nuläget. Eventuellt kan varje grupp anordna en egen variant på kickoff förutsatt att man håller sig till maximalt antal deltagare om 50 personer.

8.6 Planering av flytt från Holma till Gylsis

Årets första träningsdag på Gylsis är bokad till 4/5. Under föregående möte diskuteras flytt från Holma och att detta bör ske helgen innan den 4/5. Det som ska flyttas är: vikter/stänger/gym samt träningsredskap som häckar, ringar och liknande. Vi beslutar att träffas på Holma söndag 3/5 kl 10 och hjälps åt med att flytta. Städningen sparar vi till hösten.

9. Övriga frågor

Gylsis, status på arenan. Anders rapporterar att det hänt lite: Grind i staketet har kommit på plats, redskapsvagnen är lagad och sanden i längdhoppsgroparna är beställd och ska bytas ut. Höjdhoppsmattorna är på G att läggas ut. Vi har också önskat att linjemarkeringar ska förbättras. 12 nya häckar är inköpta och ska användas vid träningar och rullas in och ut ur förrådet på en separat vagn. Släggkastare kan eventuellt tillåtas ifall man själv lagar hålen i gräsmattan. Vi ska också försöka ordna upp i förrådet och eventuellt få ett låst tillhåll där vi kan låsa in våra prylar. Nyckelskåp eller elektroniskt lås ska vi också försöka ordna, Mikael kollar lite med sina kontakter.

Johanna och Lina har tänkt dra igång en friidrottsgrupp för vuxna med planerad start torsdag 14/5 kl 18.30-19.30. Gratis att prova-på fram till sommaren, medlemskap är obligatoriskt. Styrka och koordination varvat med grenar.

Vi funderar också på ifall det kan vara läge att införa en terminsavgift, exempelvis 200:- per termin för att stärka föreningens ekonomi.

10. Kommande styrelsemöten

- Tisdag 2020-05-26 kl. 18:00 via länk. Sekreterare: Maria Lindelöf.

- Tisdag 2020-06-23 kl. 18:00, preliminärt på Kansliet. Sekreterare: Mikael Ohlson.

11. Mötets avslutande

Mötet avslutades.